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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR LUKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

KLASA:  026-02/21-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-10 
Rijeka,  31.05.2021. 
                     
 
 
              

ZAPISNIK 
25. SJEDNICE VMO LUKA 

 
25. sjednica VMO Luka održana je 31.05.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Davorka Milanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 24. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 21.04.2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Komunalna pitanja 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 
 

 Prekomjerna populacija galebova u centru grada 
 

Mjesnom odboru se 16.05.2021. obratila građanka s upitom koje su aktivnosti poduzete u vezi 
prekomjerne populacije galebova u centru grada. Gospođi je dostavljen odgovor u kojem se daje 
informacija o intenzivnoj korespondenciji ovog mjesnog odbora na temu prekobrojnih galebova i 
štete koju uzrokuju u kvartu, tijekom 2016., 2017. i 2018. godine. S problemom ali i mogućim 
rješenjem po uzoru na Istru su, osim gradskih službi i Gradonačelnika, upoznati i PGŽ, Nastavni 
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zavod za javno zdravstvo, Sanitarna inspekcija, Veterinarska stanica Rijeka, Dezinsekcija Rijeka, 
Turistička zajednica Rijeke i PGŽ-a, Čistoća Rijeka, Lučka uprava Rijeka i Luka Rijeka. Do danas 
na žalost nema pomaka. Vijeće još može kontaktirati susjedne mjesne odbore (Školjić-Stari grad, 
Centar-Sušak, Brajda-Dolac...) koji dijele iste ili slične probleme s ciljem da se zajednički pokuša 
kod najodgovornijih u Gradu ponovo potaknuti poduzimanje odgovarajućih aktivnosti s ciljem 
rješenja navedenog problema. 
 

 Postava pilomata u Zagrebačku ulicu – prioriteti za 2020. godinu 
 

Predsjednik je podsjetio da pilomati čiju je postavu Rijeka promet najavio još za travanj ove godine, 
još uvijek nisu postavljeni. Kontaktirati će se Rijeka promet i zatražiti informacija o postavi 
pilomata. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su razgovarali o organizaciji programa Dani MO Luka. Epidemiološka situacija je sada 
znatno bolja, ali je prekasno za planirani termin koji je trebao biti kraj svibnja /početak lipnja ove 
godine. Program se odgađa za jesen.  
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Davorka Milanović Stefan Mataja Mafrici 
 


